
En blomst for at spare på energien
Vi tog i Acenteret for at sige tak for at I har sparet på energien det seneste års tid. Da vi gik ind i de kolde 
måneder af 2022, var der en reel bekymring for, om der ville være nok energi til alle. Derfor blev alle i 
Danmark opfordret til at spare på energien, og flytte det energiforbrug, der var muligt at flytte, hen til 
tidspunkter, hvor der var meget strøm till rådighed. Det gjorde langt de fleste, godt hjulpet på vej af højere 
energipriser, der øgede incitamentet til at spare. Det har, sammen med, at vi har haft en mild vinter betydet, 
at vi heldigvis ikke, som frygtet, kom til at mangle energi hen over vinteren.

Det vil vi gerne sige tak til alle for, men også komme med en opfordring om, at selvom vi nu går 
sommeren i møde, hvor vi ikke skal bruge så meget energi, så hold alligevel fast i de gode vaner. De er 
nemlig ikke kun gode for forsyningssikkerheden og pengepungen, men i særdeleshed også for vores klima.

Som tak for god energiindsats forærede vi violer, der er gode for biodiversiteten, idet både bier og insekter er glade for dem.


